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Abstract (en)
[origin: WO8907173A1] A cable-stayed bridge comprises at least one concrete platform (1) consisting of an assembly of caisson elements (10),
at least partly prefabricated, extending transversely to the bridge and each composed of an upper table (12) and a lower table (11) separated by
spaces (15) extending transversely to the platform, and connected by walls at the side (13) and the end (16), and with longitudinal intermediate
partitions (14) and transverse partitions (17). The piers (16) extend preferably upwards to the platform (1) and carry both a part of the platform and
the pylon (5).

Abstract (fr)
Un pont haubané comprend au moins un tablier en béton (1), formé d'un assemblage d'éléments-caisson (10), préfabriqués au moins en partie,
s'étendant transversalement au pont, et formés chacun d'une table supérieure (12) et d'une table inférieure (11) séparées par des vides (15)
s'étendant transversalement au tablier, et reliées par des parois latérales (13) et debout (16) et de cloisons intermédiaires longitudinales (14) et
transversales (17). Les piles (6) s'étendent de préférence vers le haut jusqu'au tablier (1) et supportent a la fois une partie du tablier et le pylone (5).
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